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Z Á P I S   
 

z veřejného  zasedání  zastupitelů obce  KOSOŘICE 
konaného  dne  10.1.2007 

 
 
 

Přítomni:  ing. Poslt Tomáš, Václav Vávra, Jiří Hruška, Cerman Jiří, Králová Věra, Mojžíšová 
Pýchová Denisa, Kovář Jaroslav 
  
 
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny. 
 
 
 
Jednání zahájil v 17,00 hodin a řídil starosta obce ing. Tomáš Poslt   a  konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné. 
 
Program zasedání: 
   1.  Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
   2.  Kontrola minulého zápisu 
   3.  Schválení Obecně závazné vyhlášky obce Kosořice č. 01/2007 o místním poplatku 
        za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a       
        odstraňování komunálních odpadů  
   4.  Schválení Obecně závazné vyhlášky obce Kosořice č. 02/2007 o místních     
        poplatcích 
   5.  Schválení příspěvku na místní poplatek dle vyhlášky 01/2007 z rozpočtu obce  
   6.  Určení počtu sběrných nádob na popisné číslo  
   7.  Rozpočet Mikroregionu Chlum  
   8.  Doplnění kom,ise obecního úřadu Kosořice  
   9.  Rozpočtová opatření 03/2006  
 10.  Diskuse 
  
          schváleno 7 hlasy 
 
 
K bodu 1. 
Zapisovatelkou – Kovaříková Jaroslava    schváleno 7 hlasy 
Ověřovatelé zápisu – Mojžíšová Pýchová Denisa a Hruška Jiří schváleno  7 hlasy 
Návrhová komise – Králová Věra a Kovář Jaroslav   schváleno  7 hlasy 
 
K bodu 2. 
Kontrola úkolů ze zasedání, které se konalo 29.11.2006 
- podepsána smlouva o dílo s fi Bostas starostou obce ing. Posltem  - splněno 
- podání žádosti o bezúplatný převod pozemků do vlastnictví obce -  trvá  
- zpracovat návrh rozpočtu na rok 2007  -  trvá  
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K bodu 3. 
Schválení OZV č. 01/2007  o místním poplatku za svoz komunálního odpadu - s obsahem 
seznámil starosta obce. Fi Compag bude na rok 2007 navyšovat účtování nákladů o 14% bylo   
nutné i navýšit poplatek za svoz KO.  Výsledný poplatek je Kč 420,00 na poplatníka s tím, že 
obec z vlastních prostředků bude dotovat částkou 60,00 Kč na občana. 
Touto vyhláškou se ruší vyhláška č. 2/2005 o místním poplatku za svoz KO a vyhláška o 
stanovení výše příspěvku na částečnou úhradu neinvestičních nákladů mateřské školy ze dne 
22.1.2003. 
         schváleno 7 hlasy    
 
 
K bodu 4. 
Schválení OZV č. 02/2007 o místních poplatcích. Nahrazuje vyhlášku z roku 1997, která byla 
v rozporu se současnými zákony. Provedena novelizace, ale poplatky zůstávají ve stejné výši. 
K vyhlášce je přiložen i plánek veřejného prostranství.  
           schváleno 7 hlasy 
 
K bodu 5. 
Jak již bylo řečeno u bodu 3. zastupitelé navrhují přispívat na poplatek za svoz komunálního 
odpadu částkou 60,00 Kč na poplatníka.  
         schváleno  7 hlasy 
 
K bodu 6. 
Určení počtu známek za svoz komunálního odpadu dle počtu trvale hlášených osob v jedné 
nemovitosti. Vzhledem k tomu, že v tomto nebyl určen žádný systém a někteří občané měli 
připomínky, že jim nádoby na odpad nestačí, zastupitelé navrhují od roku 2007 tento postup.  
    1 – 4 osoby    1  nádoba  1 známka na KO 
                                           5 – 8 osob      2  nádoby  2 známky na KO 
         schváleno  7 hlasy 
 
K bodu 7. 
Rozpočet Mikroregionu Chlum byl již schválen a zastupitelé berou na vědomí i schválení 
v radě Mikroregionu, která se konala dne 13.12.2006. 
 
K bodu 8. 
Doplnění komise životního prostředí obce – členem navržen pan Král Jan – souhlasí. 
         schváleno  7 hlasy 
 
K bodu 9. 
Rozpočtová opatření č.3/2006 . Jedná se úpravu položek, kde došlo k navýšení nebo 
k nečerpání rozpočtovaných prostředků. Nečerpání bylo u položky – výstavba inženýrských 
sítí lokalita SAD.  
         schváleno 7 hlasy  
Do dalšího zasedání zastupitelé ukládají finančnímu výboru provést kontrolu hospodaření OÚ  
a MŠ  - termín po ukončení ročních uzávěrek    31.1.2007 
         schváleno  7 hlasy  
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K bodu 10. 
Diskuze: 
Starosta ing. Poslt  
--  jednáno s fi  Telefónica  O2 o položení telefonních linek do země současně 
 s pokládkou ostatních sítí – směr Voděrady a Dobrovice        
-- dokončení otočky – parkové úpravy budou provedeny v jarním období 
Langová Eva -- v parku jsou některé zasazené stromky zaschlé a u vchodu ke kapličce je 
 velmi nekvalitní hlína (samý bodlák) 
Vávra Václav  --  fi Compag provede výměnu zaschlých rostlin a i toto bude napraveno. 
 Na úpravu otočky bude použita hlína z vyvážky ze sadu, někde bude použita i folie. 
Starosta ing. Poslt --  proveden úklid odpadu u rybníka Návesní (po p.Vyšohlídovi) provedli 
 p. Otta a Kovařík - starosta poděkoval   
Starosta ing. Poslt  
--   již od zítřka bude vybírán poplatek za svoz komunálního odpadu a poplatek za  psy 
 na rok 2007 
--  ke splaškové kanalizaci v obci – občané, kteří dosud neodevzdali smlouvy obdrželi 
 dopis s tím, že termín odevzdání je 12.1.2007. Prodlužovat termín již nejde. Tito by 
 byli z projektu vyloučeni.  
--  byly provedeny úkoly na Katastrálním úřadě k legalizaci kapličky, aby byla zapsána 
 v LV obce - je nutná oprava a obec požádá o dotaci na opravu 
Bím Josef --  stav místní komunikace v ulici – vytlačuje se jíl a tato je ve špatném stavu 
Starosta ing. Poslt – letos se bude hodně kopat (el. vedení do země) a po provedení těchto 
 prací budou řešeny i místní komunikace. Přehodnotit nutnost oprav všech místních 
 komunikací. 
--   s fi Bostas dohodnut úklid vozovky  po vyvážení vybagrované hlíny  
 
 
Návrh na usnesení předložil Kovář Jaroslav – samostatná příloha 
Návrh přijat beze změn         
           schváleno 7 hlasy  
 
 
 
Závěr provedl starosta ing. Poslt. Poděkoval přítomným za účast.   
    
 
Zapsala:  Kovaříková Jaroslava 
 
Ověřovatelé: Mojžíšová Pýchová Denisa 
 
  Hruška Jiří   
 
 
 
 
 
………………………..    …………………………… 
ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  
starosta obce       místostarosta obce  


